
Перше обговорення освітніх програм 

06 грудня 2024 р. у формі круглого столу на базі Луцького національного технічного 

університету у zoom форматі відбулось обговорення освітніх програм економічного та 

управлінського спрямування за спеціальностями: «Економіка» «Облік і оподаткування»; 

«Фінанси, банківська справа, страхування та фондовий ринок»; «Менеджмент»; «Маркетинг» 

(ОР «бакалавр», «магістр» та «доктор філософії»). 

В обговоренні брали участь провідні науковці і викладачі різних ЗВО України, серед 

яких гаранти ОП усіх рівнів за спеціальністю С1 «Економіка»: професори кафедри економіки, 

аналітики, моделювання та інформаційних технологій в бізнесі Григорук П. М.,  Диха М.В., 

Лук’янова В.В. та доценти Пилипяк О.В., Проскурович О.В. 

Свої освітні програми також представили Ніжинський державний університет імені 

Миколо Гоголя, Національний лісотехнічний університет України, Мукачівський держаний 

університет, Львівський національний університет ім. Івана Франка, Луцький національний 

технічний університет, Національний технічний університет України «Київський політехнічний 

інститут імені Ігоря Сікорського», Київський національний економічний університет імені 

Вадима Гетьмана, Університет Короля Данила, Донецький національний університет імені 

Василя Стуса, Державний вищий навчальний заклад «Донецький національний технічний 

університет», Державний університет «Житомирська політехніка», Волинський національний 

університет ім. Лесі Українки.  

 
В процесі обговорення учасниками були відзначені позитивні сторони ОП, зокрема, 

відображення в змісті ОК сучасних трендів, пов’язаних з воєнною економікою та післявоєнною 

відбудовою України. Основна увага приділялась чіткому висвітленню предметної області 

заявленої спеціальності та відображенню унікальності ОП у профілі та через додатково введені 

фахові компетентності, ПРН та окремі ОК. Також розглянуті проблеми, які виникають при 

оновленні ОП у зв’язку із змінами у переліку спеціальностей і галузей знань за Постановою 

КМУ від 30 серпня 2024 р. № 1021. 

Організаторами заходу була висловлена вдячність усім присутнім за участь в дискусії та 

висловлена готовність і в подальшому проводити їх на регулярній основі. 



 

 



 

 



 

 



 
 

 



Це тільки початок обговорення освітніх програм. Основні акценти будуть розставлені на 

наступних етапах обговорення із залученням також і інших груп стейголдерів: здобувачів, 

роботодавців, випускників та інших, зацікавлених у підготовці якісних фахівців, сторін. 
 
 


